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Protokół Nr 18/2021 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego wspólnie z Komisją Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego,Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 22 września 2021 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznychz uwagi na wystąpienie z inicjatywą zwołania 

wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:05, a zakończyło się o godzinie 11:55 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zgodnie z uzgodnieniami obu 

przewodniczących Komisji, a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842) 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 
 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza informacji z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I półrocze 2021 roku wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

4. Analiza sprawozdania finansowego Szpitala Barlinek Sp. z o.o. za II kwartał 2021 

roku.  

5. Analiza sprawozdania finansowego Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. za I półrocze 2021 roku.  

6. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia.  
 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
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Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad Komisji punktu dotyczącego omówienia 

bieżącej sytuacji w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poinformował, że temat ten zostanie omówiony w sprawach różnych porządku obrad. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. 3 

Analiza informacji z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I półrocze 2021 roku wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił Skarbnika Powiatu o zaprezentowanie przedmiotowych informacji. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Dokonała omówienia przedmiotowych informacji. Przekazała, że przedmiotowe informacje 

zawierają dane ujęte w sprawozdaniach finansowych. Przedstawiła i omówiła dane 

finansowe dotyczące wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za I półrocze 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionego materiału? 

 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Zapytał o wykonanie dochodów w dziale gospodarka mieszkaniowa, które wynosi 111%  

i w dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska, które wynosi 227%. Zapytał jakie 

czynniki się przyczyniły do takich wartości wykonania? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o dział dotyczący ochrony środowiska są to kary z tyt. 

korzystania ze środowiska. Są to wpływy przekazywane przez Urząd Marszałkowski  

w Szczecinie. Złożyła wyjaśnienia na temat pozyskiwania dochodów z tego tytułu. 

Jeżeli chodzi o dział dotyczący gospodarki mieszkaniowej to dochody związane są udziałem 

za obsługę nieruchomości Skarbu Państwa. Wydział zaplanował kwotę dochodów na 

poziomie 217 500,00 zł, natomiast wykonanie wyniosło 291 959,97 zł. Wynika to z tego, że 

na bieżąco w pierwszym półroczu dokonano wpłat. Drugim czynnikiem są dochody z tyt. 

najmu i dzierżawy nieruchomości Skarbu Państwa oraz najmu i dzierżawy prowadzone przez 

jednostki organizacyjne powiatu. Przedstawiła wyjaśnienia w tej sprawie.  

 

Ryszard Wiśniak - Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poruszył kwestię związaną z planowaniem wydatków dotyczących Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznych. Zapytał skąd takie różnice w nakładach na funkcjonowanie Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznych w Powiecie Myśliborskim? 

Przekazał, że z przedstawionych danych wynika, że Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna 

w Dębnie ma zaplanowane wydatki w kwocie 908 312,46 zł,  Poradnia Psychologiczno-

Pedagogiczna w Myśliborzu 497 229,00 zł, natomiast Poradnia Psychologiczno-

Pedagogiczna w Barlinku 458 120,00 zł. Zapytał, dlaczego kwota planu wydatków  
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w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie jest dwukrotnie wyższa niż  

w pozostałych poradniach? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że wszystkie trzy jednostki posiadają tę samą ilość etatów. Różnica 

pomiędzy Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie a pozostałymi poradniami 

polega na tym, że placówka realizuje zadania wiązane z Wczesnym Wspomaganiem 

Rozwoju Dziecka oraz prowadzi projekt „Za życiem”, na który jednostka otrzymuje dotację 

celową na realizację zadań rządowych. Na bieżące funkcjonowanie kwoty wydatków  

w jednostkach są zbliżone. 

 

Ryszard Wiśniak - Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poprosił o uszczegółowienie zobowiązań niewymagalnych za I półrocze 2021 roku. Zwrócił 

uwagę, że są one bardzo wysokie i wynoszą 2 834 653,15 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zobowiązania niewymagalne dotyczą opłat zawiązanych z podatkiem 

dochodowym od osób fizycznych, składek na ubezpieczenia społeczne pracowników oraz 

faktur, których termin płatności przypada po 30.06.2021r. Przedstawiła wyjaśnienia 

dotyczące płatności dokonywanych przez jednostki. 

 

Ryszard Wiśniak - Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o wysokość subwencji ogólnej za I półrocze 2021 roku. Zwrócił uwagę, że 

wykonanie jest na poziomie 60%. Zapytał, czy pozostałe środki będą wystarczające do końca 

roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła informacje na temat wysokości otrzymanej subwencji oświatowej. Zwróciła 

uwagę, że wykonanie dotyczy płatności za miesiąc lipiec 2021 roku. 

 

Ryszard Wiśniak - Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zwrócił uwagę na wydatki inwestycyjne. Przekazał, że wydatkowano ok. 1,5 mln. zł co 

stanowi 24% zaplanowanych wydatków. Jest to niepokojące, Powiat w tej sferze nie rozwija 

się, po przeniesieniu wydatków na drugi rok nic z tego nie wyniknie. 

Zwrócił uwagę, że większość inwestycji nie posiada wykonanej dokumentacji technicznej. 

Przekazał, że niepokoi go ten fakt, nie można wszystkiego zrzucić na COVID-19.  

 

Andrzej Królikowski – Przewodniczący KomisjiOświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Zapytał o dział 754 Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa i wykonanie  

w rozdziale 641, czy dotyczy to termomodernizacji budynków Komendy Państwowej Straży 

Pożarnej? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak, kwota ta dotyczy inwestycji realizowanej przez Komendę 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu w zakresie termomodernizacji budynków. 

Przekazała, że środki na ten cel są przekazywane z budżetu Wojewody 

Zachodniopomorskiego. Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowych wydatków. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 4 

Analiza sprawozdania finansowego Szpitala Barlinek Sp. z o.o. za II kwartał 2021 roku.  

 

Ad. 5 

Analiza sprawozdania finansowego Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. za I półrocze 2021 roku.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił Prezesów Spółki o omówienie przekazanych materiałów. Poinformował, że wystąpił  

z wnioskiem o przedstawienie dodatkowego zestawienia w zakresie leczonych i przyjętych 

pacjentów w Szpitalu Barlinek w okresie od 01.01.2021r. do 30.06.2021r. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Poinformował, że podobne zestawienie zostało przekazane przez Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  wraz z uzupełnieniem sprawozdania. 

(Informacje stanowią załącznik Nr 3 i Nr 4 do protokołu). 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił  informacje na temat wysokości straty za I półrocze 2021 roku, która wyniosła  

2 554 559,58 zł. Zwrócił uwagę, że utrzymuje się na podobnym poziomie co w roku 2020 

pomimo podjętych działań związanych z wykonywaniem zadań. Poinformował, że kontrakt 

został wykonany w 88%. Jeżeli chodzi o niewykonanie to dotyczy to oddziału 

internistycznego, gdyż od dnia 31.12.2020r. do dnia 10.05.2021r. oddział ten w części był 

oddziałem covidowym co nie wchodzi w wykonanie ryczałtu. Zawarta została odrębna 

umowa z NFZ na realizację zadań związanych z leczeniem COVID-19. 

Przedstawił informację na temat wykonania na poszczególnych oddziałach. Przedstawił dane 

dotyczące liczby porodów w szpitalu. Poinformował o złożonym na początku roku wniosku 

dotyczącym, dodatkowego kontraktu na koordynowaną opiekę nad kobietą w ciąży. Jednak  

z informacji uzyskanych z NFZ na dzień dzisiejszy nie ma środków na ten cel dla Szpitala 

Barlinek. Przekazał, że wystąpił również z wnioskiem o zwiększenie kontraktu na oddziale 

długoterminowym i objęcie nim również oddziału komercyjnego. Szpital czeka na decyzję  

w tej sprawie. Zwrócił uwagę, ze wnioski zostały złożone prawidłowo.  

Poinformował o otrzymanym kontrakcie na działalność poradni psychiatrycznej, która 

funkcjonuje od miesiąca czerwca 2021 roku.  

Przekazał, że szpital otrzymał kontrakt na uruchomienie rehabilitacji pocovidowej. 

Przedstawił informację na temat zasad przyjęć pacjentów.  

Zwrócił uwagę na  problem dotyczący finansowania bieżącej działalności spółki. Zwrócił 

uwagę na ogromny wzrost kosztów utrzymania w szpitalu. Zwrócił uwagę na podwyżki dla 

personelu medycznego. Złożył wyjaśnienia dotyczące sytuacji związanej z wypłatą 

wynagrodzeń w spółce. Nałożone przez rząd podwyżki nie zostały zrekompensowane 

wzrostem kontraktu. Od 1 lipca br. kontrakt zostanie zwiększony jedynie o 7%. 

Zwrócił uwagę na problem związany z wysokością zadłużenia wymagalnego, które wynosi 

ponad 6 mln. zł. Powodują one również koszty finansowe, gdyż wielu wierzycieli oddaje 

sprawy do sądu. Na koniec czerwca 2021 roku szpital z tego tyt. poniósł koszty związane  

z koniecznością zapłaty odsetek sądowych i komorniczych w wysokości 208 726,00 zł.  

Poruszył problem związany z brakiem personelu medycznego w szpitalu, co spowodowało 

skok wynagrodzeń lekarzy.  

 

Kolejno: 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że strata szpitala na koniec miesiąca czerwca wynosi 1 200 000,00 zł, natomiast 

na koniec miesiąca lipca strata wynosi 1 600 000,00 zł. Poinformowała, że przekazała 

lekarzom założenia programu medycznego, który został opracowany przez firmę 

FORMEDIS. Przekazała, że szpital jest gotowy na wprowadzenie przedmiotowego programu 

medycznego, rozpoczęto już wprowadzanie pewnych zmian dotyczących nawiązywania 

współpracy z nowymi specjalistami. Poinformowała o składaniu wniosku do NFZ dot. 

zwiększenia liczby łóżek na ZOL. Przekazała, że wykonanie ryczałtu na koniec miesiąca 

sierpnia wynosi 110%. Przekazała, że zostały wycenione procedury medyczne dzięki 

współpracy z firmą FORMEDIS. Poinformowała, że rozpoczęto tryb akredytacji, aby móc 

przyjmować lekarzy na rezydenturę. Podała informacje na temat ilości porodów w szpitalu, 

na dzień dzisiejszy jest ich 313. Jeżeli NFZ nie zmieni założeń tj. minimum 400 porodów, 

aby oddział mógł być finansowany ze środków NFZ wówczas założenia planu medycznego 

wpisują się w realia spółki. 

Poinformowała, że z dniem 30 września 2021 roku kończy się projekt „Dbam o zdrowie”. 

Przekazała, że na 864 wykonano 291 badań kolonoskopowych. Szpital oczekuje na decyzję 

WUP w kwestii zakwalifikowania projektu jako zrealizowanego.  

Poruszyła temat dotyczący zawartych umów ugody. Szpital przestał podpisywać nowe ugody 

z uwagi na brak wolnych środków finansowych jakie mogłyby być przeznaczone na spłatę 

zaległości. Zwróciła uwagę na wzrost zobowiązań wymagalnych. Bez pozytywnego 

rozpatrzenia wniosku o dofinansowanie spółki kwotą 300 000,00 zł szpital popadnie w coraz 

większe kłopoty finansowe. Przekazała, iż rozmawiała z Burmistrzem Dębna, który 

poinformował, że na sesji Rady Miejskiej w Dębnie zostanie podjęta uchwała w kwestii 

dofinansowania spółki kwota 300 000,00 zł. Warunkiem jest udzielenie dofinansowania w tej 

samej kwocie przez Powiat Myśliborski. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że wystąpi do Rady Powiatu z wnioskiem o dokonanie zmian w zakresie 

środków finansowych przekazanych dla Szpitala Barlinek w zakresie zakupów 

inwestycyjnych. Dotyczyć to będzie zakupu wanny rehabilitacyjnej oraz zakupu zestawu do 

laparoskopii. Przedstawił wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o zobowiązania wymagalne w kwocie 305 302,00 zł na dzień 30.06.2021r. w Szpitalu 

w Dębnie. Ile z podanej kwoty dotyczy Urzędu Skarbowego, a ile Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych? Jeżeli są inne to kogo dotyczą? 

Zapytał o zobowiązania z tytułu usług i dostaw, wynoszą one 3 741 518,29 zł, z tego 

wymagalnych jest 2 400 292,82 zł. Na ile z tej kwoty są zawarte ugody lub jakiekolwiek 

porozumienia co do ich spłaty? 

Poprosił o wyjaśnienia dotyczące kosztów i przychodów oddziału chirurgicznego i zakładu 

Opiekuńczo Leczniczego w porównaniu do obu szpitali: 

 W Szpitalu w Dębnie - przychody oddziału chirurgicznego narastająco wynoszą 

1 977 882,54 zł, natomiast koszty roczne to 3 052 657,20 zł 

W szpitalu w Barlinku- przychody oddziału chirurgicznego narastająco wynoszą 1 741 136,60 

zł, natomiast koszty roczne to 1 863 900,92 zł 

W Szpitalu w Dębnie - przychody Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego wynoszą 1 513 607,70 

zł, natomiast koszty 1 784 302,98 zł. 

W szpitalu w Barlinku– przychody Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego wynoszą 

1 886 699,62 zł, natomiast koszty 1 849 008,57 zł. 
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Zapytał z czego wynika tak duży nakład kosztów w Szpitalu w Dębnie na obu tych 

oddziałach? 

Zwrócił uwagę na przychody z działalności pracowni USG w Szpitalu w Dębnie, które 

wynoszą narastająco 11 858,40 zł i koszty w kwocie 1 877,56 zł. 

Zapytał, jaki lekarz wykonuje badania USG i czy dostępne są wszystkie aparaty USG na 

oddziałach, na których one występowały. Czy diagnostyka jest tam prowadzona? 

Poruszył temat informacji wskazanych w sprawozdaniu dotyczący skarg pacjentów. Nie we 

wszystkich miejscach w obu szpitalach są spełnione normy w zakresie świadczeń 

gwarantowanych. Zapytał, czy w Szpitalu w Dębnie jest prawidłowy zespół w zakresie 

kontroli zakażeń sanitarnych? Gdyż poprzednio powołany zespół nie spełnia podstawowych 

norm określonych rozporządzeniem Ministra Zdrowia. Poprosił o wyjaśnienia dotyczące 

śmiertelności na oddziałach szpitala. Śmiertelność na oddziale wewnętrznym Szpitala  

w Barlinku wynosi 12,07%. Jest ona bardzo wysoka w porównaniu z liczbą leczonych 

pacjentów. Natomiast sytuacja Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego jeżeli chodzi  

o śmiertelność wynosi 18,64% 

Śmiertelność na oddziale wewnętrznym Szpitala w Dębnie wynosi 10,60% a w Zakładzie 

Opiekuńczo-Leczniczym 16,98%. 

Zwrócił uwagę na opracowanie przekazane przez Firmę FORMEDIS, gdzie podane dane są 

różne i wynoszą kolejno: 

śmiertelność na oddziale wewnętrznym wynosi 12,2% i w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym 

15,4%. Zapytał, które dane są prawdziwe? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o przesłanych danych dotyczących stanu zobowiązań na dzień 31.08.2021r.  

Przekazała, że zobowiązania publiczno-prawne w stosunku do ZUS mi Urzędu Skarbowego 

na dzień 31.08.2021r. to kwota 2 400 000,00 zł. Zobowiązania wobec ZUS to kwota 

1 400 000,00 zł, natomiast wobec Urzędu Skarbowego to kwota 1 000 000,00 zł. 

Zobowiązania wymagalne wobec ZUS to kwota 435 000,00 zł, wobec Urzędu Skarbowego to 

kwota 543 000,00 zł. Poinformowała, że są to zobowiązania z tego roku. Poinformowała  

o podpisanych umowach dot. rozłożenia zaległości na raty. Przedstawiła informacje na temat 

dokonywanych płatności. 

Przekazała, że zobowiązania wobec dostawców na dzień 31.08.2021r. wynoszą 2 900 000,00 

zł, w tym wymagalne 2 400 000,00 zł. Zwróciła uwagę, ze zobowiązania wymagalne 

systematycznie rosną. 

 

Elżbieta Głowacka – Główny KsięgowySpółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwróciła uwagę, że we wcześniej podanych kwotach zobowiązań wobec dostawców były 

uwzględnione kontrakty lekarskie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że informacje dotyczące danych na dzień 31.08.2021r. zostały przesłane poprzez e-

mail i zapozna się z nimi. Poprosił o pisemne wyjaśnienia dotyczące pozostałych zapytań. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że dokona sprawdzenia danych jakie zostały przekazane. Jeżeli chodzi o ilość 

zgonów to być może część pacjentów zmarłych na covid nie była uwzględniona w 

zestawieniach  zgonów na ZOL lub oddziale internistycznym. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że w podanych zestawieniach nie ma podziału, czy zgon dotyczył COVID-

19, czy też z innej przyczyny. 

 

Elżbieta Głowacka – Główny KsięgowySpółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Wyjaśniła, że oddział covidowy był pododdziałem oddziału wewnętrznego. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o wyjaśnienia dotyczące usg. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że badania są wykonywane przez doktor Modliborską, przyjeżdża ona do 

szpitala dwa razy w tygodniu. Przekazała, że drugi z lekarzy doktor Zieliński zaprzestał 

przyjazdów do szpitala. Ponadto do szpitala przyjeżdża ginekolog, który wykonuje badania 

USG.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy USG, które są dostępne na oddziałach szpitala są wykorzystywane podczas 

bieżącej działalności i pobytu pacjentów na oddziałach? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że na każdym oddziale znajduje się USG, sprzęt jest sprawny ma 

wykonywane przeglądy i jest do dyspozycji lekarzy. Część lekarzy na pewno wykorzystuje 

badanie USG w swojej diagnostyce, część lekarzy niestety tego nie robi. Powodem tego jest  

z informacji uzyskanej podczas rozmów z lekarzami, iż nie posiadają kwalifikacji do tego, 

aby takie badanie USG wykonać i szpital powinien w tym celu zapewnić radiologa. 

Przekazała, ze od roku z dyrektorem ds. lecznictwa poszukuje radiologa, niestety jest na 

rynku pracy tak mało lekarzy o tej specjalizacji, że żaden z nich nie chce przyjeżdżać do 

szpitala i być 24 h dostępnym lub przez 8h codziennie w pracy. Ponownie zwróciła uwagę, że 

część lekarzy wykonuje badania USG, część jeździ także na kursy specjalizacyjne w tym 

zakresie. Na pewno nie wszyscy wykorzystują dostępny sprzęt. 

 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Poprosił o informacje na temat toczących się postępowań prokuratorskich i sądowych 

odnośnie Szpitala w Dębnie i Szpitala w Barlinku. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że na tę chwilę w szpitalu nie ma prowadzonych postępowań prokuratorskich. 

Przedstawiła informacje dotyczące sprawy związanej ze śmiercią jednego z pacjentów 

szpitala. Przekazała, że jeżeli chodzi o sprawy sądowe, to są one prowadzone, jednakże 

dotyczą one zdarzeń sprzed wielu lat. Poinformowała, że zostanie przygotowane zestawienie 

w tej kwestii. Przekazała, że jeżeli chodzi o skargi to w tym roku wpłynęło siedem skarg. 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące skargi pacjentki opisanej na portalu internetowych Chojna24. 

Poinformowała, że wszystkie skargi stara się na bieżąco wyjaśniać z pacjentami  

w konfrontacji z lekarzami.  
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Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Poprosił o informacje na temat postępowań sądowych oraz skarg w Szpitalu Barlinek  

Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wobec szpitala toczy się jedno postępowanie dotyczące spraw związanych  

z porodem. Zwrócił uwagę, że toczy się ono od 6 lat. Nowych spraw od ponad dwóch lat nie 

ma. Zwrócił uwagę, że coraz częściej wielu pacjentów jednak prosi o dokumentację  

z leczenia. Przekazał, że skargi pacjentów się zdarzają, i jeżeli jest ona konkretna, nie 

anonimowa jest ona zawsze rozpatrywana. W tej chwili najwięcej roszczeń wpływa od tzw. 

anty szczepionkowców. 

 

 Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu: 

 

6.1. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił Skarbnik Powiatu o omówienie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033 dotyczą przedsięwzięcia pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2125Z od drogi krajowej do końca miejscowości Dalsze”. 

Złożyła wyjaśnienia na temat dokonywanych zmian. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy udział powiatu w finansowaniu inwestycji został zwiększony? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła wyjaśnienia na temat finansowania przedmiotowego zadania. Zwróciła uwagę, 

że wartość zadania po przeprowadzonym przetargu uległa zmniejszeniu. Kwoty 

poszczególnych źródeł finansowania również uległy zmianie. Przedstawiła poszczególne 

kwoty. 

 

Zbigniew Marszałek -Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
Zapytał, dlaczego dotacja z Gminy Myślibórz, została zmniejszona do kwoty 500 000,00 zł  

i nie wynosi jak pierwotnie zakładano 800 000,00 zł? 

 

Alicja Prill - Wicestarosta 

Wyjaśniła, że Burmistrz Myśliborza wycofał się z pierwotnie złożonej deklaracji w zakresie 

udzielenia dofinansowania w kwocie 800 000,00 zł i ustalił kwotę na poziomie 500 000,00 zł. 
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Zbigniew Marszałek -Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
Zapytał, czy sporządzono notatkę z rozmów z Burmistrzem Myśliborza odnośnie przekazania 

dotacji? Czy też deklaracja w tej sprawie była jedynie słowna? 

 

Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu Powiatu 

Odpowiedział, że deklaracja została złożona słownie. Przedstawił informacje z odbytego 

spotkania. 

 

Alicja Prill - Wicestarosta 

Wyjaśniła, że wysyłano do Burmistrza Myśliborza korespondencję z prośbą o zmianę decyzji 

powołując się na odbyte spotkanie. Jednakże na dzień dzisiejszy podpisano porozumienie na 

kwotę 500 000,00 zł. Przekazała, że Burmistrz uzasadniał swoją decyzję podjętą przez Radę 

Powiatu uchwałą w sprawie przekazania kaskadowego odcinków dróg powiatowych 

poszczególnym gminom. Uchwała ta została wycofana z obiegu prawnego, zatem spróbujemy 

jeszcze zwrócić się do Gminy Myślibórz o te środki finansowe. 

 

Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu Powiatu 

Dodał, że kosztorys inwestycji opiewał na kwotę ponad 5 100 000,00 zł. Po 

przeprowadzonym przetargu kwota zadania została zmniejszona do 4 257 177,97 zł. 

Przekazał, że będą prowadzone dalsze rozmowy z Burmistrzem Myśliborza w kwestii 

udzielenia dofinansowania w kwocie wcześniej deklarowanej na przedmiotowe zadanie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033głosowało 9 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Andrzej Potyra 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033głosowało 5 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

6.2. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił Skarbnik Powiatu o omówienie przedmiotowego projektu uchwały. Poprosił  

o wyjaśnienia dotyczące zakupu dwóch samochodów. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła wyjaśnienia na temat zaplanowanych środków na zakup przedmiotowych aut 

oraz uzasadnienie związane z zakupem samochodów dla Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego oraz Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu Powiatu 

Zwrócił uwagę na zasadność i konieczność dokonania zakupu samochodów dla 

przedmiotowych jednostek.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy Powiat kupując przedmiotowe samochody dokona jednego zamówienia, aby 

uzyskać korzystniejszą cenę? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak będzie zrobione, samochody mają te same parametry. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rokgłosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Andrzej Potyra, Urszula Sawicka, Wioletta Drzewińska 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

6.3. w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego  

z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu na 

rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o omówienie przedmiotowego projektu uchwały. Zapytał, czy ustalone stawki opłat 

są stawkami maksymalnymi? 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Potwierdziła, że wskazane w uchwale stawki opłat są ustalone w wysokości 100% 

maksymalnych stawek opłat określonych przez Ministra Finansów.  
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Przedstawiła wyjaśnienia na temat określonych stawek opłat i różnice w porównaniu ze 

stawkami obowiązującymi w 2021 roku. 

 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Zapytał, kto będzie świadczył usługi związane z usunięciem pojazdów z dróg na terenie 

Powiatu Myśliborskiego i gdzie znajdują się miejsca ich przechowywania? 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Odpowiedziała, że pojazdy są przechowywane w garażach na terenie byłego OHP  

w miejscowości Rów. Umowa na holowanie pojazdów została zawarta do dnia 31.12.2021r.  

z Panem Andrzejem Palickim prowadzącym działalność „Mechanika samochodowa”  

z Barlinka. Podała informacje dotyczące zakresu przedmiotowej umowy. 

Przekazała, że dochód Powiatu z tyt. usuwania pojazdów z dróg na dzień dzisiejszy wynosi 

9 673,03 zł natomiast wydatki to kwota 1 040,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za przyjęciem projektu uchwaływ sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu na rok 2022 głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Urszula Sawicka, Wioletta Drzewińska 

W głosowaniu nie wziął udziału  - Andrzej Potyra 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu na rok 2022 głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

6.4 w sprawie ustalenia opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego na rok 2022r. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił projekt uchwały. Zwrócił uwagę, że ustalone stawki również są ustalone na 

maksymalnym poziomie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 r. głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Urszula Sawicka, Wioletta Drzewińska 

W głosowaniu nie wziął udziału  - Andrzej Potyra 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 r. głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Robert Dudek 

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

w dniu 27.09.2021r. poprzez dodanie punktu dotyczącego omówienia bieżącej sytuacji  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się, że taki punkt powinien zostać wprowadzony do porządku obrad sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu. Przekazała, że na dzień dzisiejszy sytuacja w jednostce wygląda w ten 

sposób, że przebywa w niej dwóch wychowanków. Relokacja dzieci rozpoczęła się w piątek 

tj. 17.09.2021r. Proceder przeniesienia jest prowadzony przez Kuratoria Oświaty przy 

wsparciu konwoju policji. 

Organ prowadzący od samego początku zaistnienia tej sytuacji dał maksymalne wsparcie 

psychologiczne i pedagogiczne dla przenoszonych chłopców.  

Ponownie przekazała, że na dzień dzisiejszy ośrodek w dalszym ciągu funkcjonuje, przebywa 

w nim dwóch chłopców, co do których proces dydaktyczny i wychowawczy jest prowadzony. 

Dyrektor nie otrzymała informacji, kiedy dojdzie do przeniesienia pozostałych w ośrodku 

dzieci do innych placówek. 

 

2. Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poruszył temat zaplanowanego spotkania w Szpitalu w Barlinku. Poprosił, że jeżeli zostaną 

podjęte pewne  ustalenia to na sesję Rady Powiatu Powinny być przygotowane uchwały co do 

dalszych działań lub podtrzymania podjętych decyzji. 
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3. Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego 

1) Zapytał, o zakup dzwonu przez Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Jaka była jego cena i komu został przekazany? 

2) Zapytał o podział środków finansowych covidowych na poszczególne gminy. Jak na 

dzień dzisiejszy wygląda sytuacja związana z opracowaniem kosztorysów i projektów 

poszczególnych inwestycji? 

 

4. Mirosław Piwowarczyk - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Złożył następujące zapytania i poprosił o odpowiedź na nie do sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 27.09.2021r.: 

 

1) Czy Zarząd Powiatu w Myśliborzu wystąpił ze sprostowaniem w trybie prasowym do 

artykułu dotyczącego Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach? 

2) Czy Zarząd Powiatu w Myśliborzu zgłosił do Prokuratury możliwość popełnienia 

przestępstwa ze względu na bezprawne przeniesienie wychowanków Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach? 

3) Czy Zarząd Powiatu w Myśliborzu umówił się w Ministerstwie Edukacji Narodowej 

w Warszawie w celu przedstawienia faktycznego stanu bezpieczeństwa i warunków 

higienicznych w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach, a nie 

zafałszowanego obrazu jakie MEN uzyskał od Kuratorium Oświaty? 

4) Kiedy rozpocznie się proces likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach? 

5) Jaka formę zwolnień przygotował Zarząd Powiatu w Myśliborzu dla pracowników 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach? 

6) Czy Zarząd Powiatu w Myśliborzu ma przygotowana kwerendę wolnych wakatów dla 

pracowników Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach? 

 

5. Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

1) Zapytał o rozdysponowanie środków covidowych  i na jakim to jest etapie? 

2) Zapytał o rozpatrzenie przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu pisma Wójta Gminy 

Boleszkowice odnośnie przekazania pasa drogowego na ul. Leśnej w Boleszkowicach celem 

budowy chodnika i ścieżki rowerowej. Zwrócił uwagę, że Gmina Boleszkowice w tej sprawie 

chce wystąpić o dofinansowanie w ramach programu Lider Pojezierza i do tej pory nie 

otrzymała odpowiedzi. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 11:55. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 


